
 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

GLEJBJERG BØRNE- OG 

SKOLECENTER 

 
 

Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

REFERAT Bestyrelsesmøde d. 3. maj 2023 kl. 17.00-19.00 

 

Punkt Referat 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

     Godkendt. Yderligere datoer blev påført. 

2. Kort nyt siden 

sidst/opfølgning 

     Ledelse: 

Vi er i gang med planlægning af næste skoleår. Der skal laves nye 

skemaer, så de er klar ultimo maj. Derefter kommer planlægning af 

støttetimerne. 

 

Dejligt hvis det lykkes at være så tidligt færdige med skemaerne. På 

den måde kan de pædagoger, der er med i undervisningen også få 

planlagt timer. 

 

Glejstrup-ugen:  

Vi glæder os til at gå i luften. Der skrives lige ud på AULA igen med 

tidsplan. 

 

Børnehave: 

Der bruges meget tid og mange ressourcer på ferieplanlægning. 

Pædagogerne har endnu ikke fået deres planer.  

Sampasning betyder pasning med andre skoler og mange skemaer, 

der skal udfyldes. 

 

Pia er startet og er kommet godt i gang. Alle har taget godt imod 

hende. 

 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Forældrerepræsentant 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Benny Erik Nielsen (BN), Forældrerepræsentant  

Stine R. Thyssen (ST), Næstformand 

Bettina Hein Petersson (BP), Formand 

Ditte Lorentsen (DL), Forældrerepræsentant 

Anna Lund Mortensen (AM), Forældrerepræsentant  

Kristian Kamp (KK), Centerleder 

Maybritt Ruppert, Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef  

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen, Udvalgsrepræsentant 

Referent Maybritt 

Fraværende/afbud MS og BN. 
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Der kommer en ny PAU-elev efter sommerferien. Pågældende skal 

være i både børnehave og SFO. 

 

Vi arbejder ud fra en læreplan, hvor forældre bliver informeret. Det 

giver mening, at det formidles ud til forældre, hvad det pt arbejdes 

med. Efter sommer skal der arbejdes med sprog og læringsmiljø. 

 

IT: 

Hvad er vores holdning til IT, og hvordan vil vi gerne bruge IT? 

Drøftelsen vil ende ud i en beskrivelse, der skal på hjemmesiden. 

 

Forslag til at læringsblomsten sættes op i børnehaven, så den bliver 

set. 

 

Dejligt at høre på infomøderne, hvordan dagligdagen er i 

børnehavegrupperne. 

 

Skole: 

Alt står pt i Glejstrup-tegn. Der kommet mange varer ind, og der har 

været stillingsopslag, og stillingerne er fordelt. Eleverne får brev 

med hjem vedr. deres ”arbejdsplads”. Til åbningen kommer der en 

journalist, så vi kommer i avisen. Onsdag er der fremvisning med 

præsentation af arbejdspladserne. 

 

     3. kl. har være på besøg i børnehaven, senere vil børnehaven så  

     besøge skolen. 

 

SFO: 

Alt omkring karneval er på plads, så nu er vi i gang med disko. 

Førskolebørnene er der, og det er hyggeligt. 

3. Opsamling på 

borgermøde 2/5 

Der var meget snak omkring størrelser på skolerne. Glejbjerg har 

rimelig stabile børnetal i prognoserne. 

 

Samme seance vil der komme med dagtilbud. 

 

Opfordring til at gå ind på nettet og kommentere, så der kommer 

flere meninger frem. 

4. Evaluering af 

skolefesten 

Der skal sendes stor ros til udvalget. Èn fra bestyrelsen sender en 

officiel tak med ros til udvalget. Det er spændende, at der til 

efteråret igen kommer en fest. Eleverne glædede sig meget og 

gjorde meget ud af det. 

5. Økonomi og 

budget 

     Tallene for april er endnu ikke færdige. Puljetallene til minimums- 

     Normering er stadig ikke lagt ud. Refusioner er heller ikke kommet  

     ind. 

      KK gennemgik handlingsplanen. Handlingsplanen er sendt til direk- 

      tionen, hvor den skal godkendes. 

6. Bemanding i 

bestyrelsen 

Den 24/5 er der valgmøde, hvor man kan lade sig opstille. Den 2/6 

er fristen for opstilling.  

En mor fra børnehaven har meldt sig som kandidat. 

Forslag til at repræsentanter fra bestyrelsen (Rudi, Anna, Ditte og 

Bettina) møder forældrene i børnehaven den 12/5 kl. 13.30. 

KK laver opslag til ”Mød bestyrelsen”. Der skal printes billeder af 

bestyrelsen, som kan udleveres. 
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I alt skal der vælges 42 medlemmer og 2 suppleanter til 

bestyrelsen. 

7. Fællesbestyrelsens 

principper 

      Punktet blev udsat. 

8. Andet vigtigt       Fællesbestyrelsen skal have en ny repræsentant, da Bettina     

      Stopper. Ditte melder sig.  

      Punkter til dagsorden sendes til KK. 

 

      Børnehaven er fremover et selvstændigt punkt på dagsordenen. 

 

      Spis på tværs – evaluering: 

      Overvejelser på at det ikke er de sammen, der er værter. Forslag til  

      Spørgeskema som oplæg til snak/evaluering. 

      Overvejelser om sammensætning af grupper. 

      Forslag til at spørge eleverne i klasserne til klassens time, hvad  

      deres er. 

      Forslag til også at inddrage elevrødderne. 

      Bestyrelsen sætter spørgsmål op, der skal sendes ud. 

      Al materiale er klar til næste bestyrelsesmøde d. 13/6. 

      Spørgsmålene kan evt. deles op i tidspunkter, maden og grupperne. 

      Også mulighed for at holde et møde, hvor forældrene kan komme     

      og evaluere. 

      Nye datoer meldes ud inden sommerferien. 

 

       Arbejdsdag: 

       Datoen d. 8/9 skal ændres pga, der er Fed fredag. Forslag til 15/9 

       vedtages. 

 

      KK har udsendt mail omkring skoleovertagelse. Der er kommet  

      nogle tilbagemeldinger allerede. Stine og Anna vil gerne deltage. 

 

      Datoer til forældremøder i starten af skoleåret er endnu ikke fast-  

      Lagte, de kommer med på næste møde. Forslag til at forældremø- 

      derne er 29/8 og 5/9.                
 


